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Geacht College, 

Betreft: Informatieavond antenne-installatie Nieuw-Vennep. 

Op 23 april j l . stelde de fractie van de CDVP vragen over een 
antenne-installatie van de KPN op de locatie Eugenie 
Previnaireweg/Zichtweg te Nieuw-Vennep. 

De eerste vraag was of u het met ons eens bent dat het voor 
de inwoners van de Eugenie Previnaireweg/Zichtweg een 
onaangename verassing moet zijn geweest om uit de media te 
moeten vernemen dat in hun omgeving mogelijk een 
antennemast van 40 meter hoog geplaatst gaat worden. 

Het antwoord op deze vraag, dat wij op 4 juni j l . kregen 
(kenmerk: 2013-0033316), was dat in eerste instantie de Raad 
geïnformeerd werd over de keuze van de locatie van deze 
installatie. Daarna is deze informatie bij bewoners en media 
terecht gekomen voordat de bewonersbrief kon worden 
verstuurd. U betreurde dat deze informatie elkaar gekruist had. 

In antwoord op onze tweede vraag of omwonenden recht 
hadden op zorgvuldige informatie en inspraak rond de plaatsing 
van een antenne is o.a. geantwoord dat er een informatieavond 
georganiseerd gaat worden. 

Wat schetst onze verbazing dat de KPN de uitnodiging voor 
deze informatieavond pas vandaag gestuurd heeft naar 
wijkraad Getsewoud, de dorpsraad Nieuw-Vennep, de heer 
Bogers van de dorpsraad Nieuw-Vennep, de gemeente 
Haarlemmermeer en slechts één bewoner van deze locatie 
namelijk mevrouw L. Kroon. Het mag om de mobiele dekking 



en capaciteit van Getsewoud en een deel van Linquenda gaan, 
maar de locatie van de mast ligt in Nieuw-Vennep Centrum. 

De CDVP heeft de volgende vragen: 

Bent u het met de CDVP eens dat het voor de inwoners van de 
Eugenie Previnaireweg/Zichtweg wederom een onaangename 
verrassing moet zijn om via een medebewoner te moeten 
vernemen dat er op korte termijn een informatieavond wordt 
gehouden over de plaatsing van een antenne-installatie? 

Waarom is er niet voor gekozen om deze uitnodiging via de 
Informeer onder de aandacht van alle betrokkenen te brengen? 

Bent u het met de CDVP eens dat na alle eerdere commotie 
betreffende de locatie van deze mast, het onverstandig is 
geweest om de communicatie m.b.t. informatieavond alleen 
aan de provider over te laten? 

In afwachting van uw reactie, 

Anneke van der Helm-Chandansingh 
Fractievoorzitter 

CDVP 
Christen-Democratische Volkspartij 


